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Odpowiadajqc na interpelacjg w sprawie budowy sygnalizacji $wietlnej na pzej6ciu dla pieszych
zlokalizowanym na ulicy obwodowej w rejonie ulicy Jasnej informujg, 2e z uwagi na niewielki ruch
pieszych w omawianej lokalizacji oraz geometrig rozpatrywanej ulicy ograniczajqcq mo2liwo6i
przekraczania dozwolonej prgdkosci maksymalnei pojazd6w, wynoszqcei 50 km/h, realizacja
wnioskowanego zamiezenia wydaje sig ekonomicznie i funkcjonalnie nieuzasadniona. Bgdzie ona
brana natomiast pod rozwagg na etapie projektowania polqczenia ul. obwodowej z Al. Kr6lowej
Jadwigi, iako czg6i kompleksowego rozwiEzania kwestii bezpieczeistwa ruchu drogowego na trasie
Srednicowej, obciq2onej docelowo znacznie wigkszym potokiem ruchu pojazd6w.
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